
Årets stämma och samrådsmöte är framflyttad till höstens Älgmöte. 
 
På grund av rådande virushysteri så anser inte styrelsen att det är lämpligt att genomföra någon 
stämma under våren. Länsstyrelsen har inget att invända mot detta och vi förutsätter att även våra 
medlemmar har förståelse för flytten. 
 
En redovisning och sammanställning från årets jakt kommer att finnas tillgängligt på hemsidan efter 
helgen. 
 
Inga röstningspunkter har varit aktuella för stämman utöver personvalen och ny kronhjortsplan, så vi 
ser inga problem med att vänta med detta till september. När det gäller den nya skötselplanen för 
kronhjort så kommer, lite förenklat, förra planen att kopieras och lämnas in för en ny treårsperiod. 
 
Vi hoppas ni har hälsan med er och att vi ses till hösten istället. 
 
/Styrelsen 
 


